
Llu�s Sais creu que els ve�ns no estaven ben informats sobre

l«escola Empordanet

Els residents al carrer Pau Claris mostren preocupaci� a l'alcalde de la

Bisbal per si les obres agreugen els problemes de drenatge d'aigua

L'alcalde, a la dreta en segon pla, en la reuni� amb els

ve�ns.<br/>

LA BISBAL | DDG

La proximitat dels m�duls de la nova escola de prim�ria

l'Empordanet havia creat una situaci� de desconcer t entre els ve�ns

del carrer Pau Claris de la Bisbal d'Empord�, que patien perqu�

temien que aquesta nova obra agreujaria els problemes amb el

drenatge de l'aigua de la pluja que ja pateixen habitualment.

Els ve�ns aler taven que sota l'escola hi havia una deu, i en no veure

feta la recollida d'aig�es, temien que amb el nou equipament s'agreug�s la situaci� que viuen fa anys, alguns des

del 1992, que �s quan es va acabar l'edif icaci�. El mur de blocs dels seus patis posteriors actua fent contenci�,

per� el terreny �s argil�s i, quan plou, l'aigua no es f iltra, sin� que inunda els patis; fet que ha compor tat diversos

problemes d'humitat als habitatges. A banda del defecte constructiu dels habitatges, aquests ciutadans

demanen tamb� que es pintin els barracons -que por ten el dibuix d'una vaca- per minimitzar l'impacte visual que

tenen des de fa uns dies.

L'alcalde els tranquilálitza

En una reuni� informativa que van mantenir els ve�ns aquesta setmana amb l'alcalde del municipi, Llu�s Sais, el

batlle els va tranquilálitzar i  els va explicar la realitat de la situaci�. "Els ve�ns vivien en una situaci� de

desconeixement. Alg� els va explicar, quan van comprar els habitatges, que el solar havia de ser una zona

verda, tot i que realment estava qualif icat com a equipament des de l'any 1982. El pla tipif icava que en cas de

construcci� d'un equipament, aquest es podia edif icar just al costat dels habitatges que hi haguessin", explicava

Sais.

El batlle va af irmar que "quan Ensenyament va demanar un terreny per a colálocar uns moduls per a l'escola

prim�ria, l'Ajuntament va oferir aquests terrenys, per� es va requerir que es mantingu�s una dist�ncia de dos

metres i mig entre els moduls i les cases".

La preocupaci� principal dels ve�ns, explicava l'alcalde, eren "uns problemes amb el drenatge de l'aigua de la

pluja all� on tenien les cases. Ells patien que amb la construcci� dels barracons s'agreug�s el problema". Sais va

explicar als ve�ns que l'Ajuntament havia apostat per una reconducci� de l'aigua de la pluja mitjan�ant la

mateixa obra de l'escola. De fet, la pluja que abans anava a parar al solar del costat dels habitatges es redirigir�

cap a la via p�blica, cap al carrer. Segons Llu�s Sais, el principal problema �s que els ve�ns tenien "la

desinformaci� que alg� els havia dit que el solar era una zona verda, quan en realitat estava qualif icat

d'equipament".

Els ve�ns tamb� havien expressat la seva preocupaci� perqu� hi havia molta mainada jugant a l'obra i que

mancava un tancament de seguretat. Sais els va explicar que requeriran a la Generalitat que faci un tancat

provisional d'obra mentre durin els treballs.
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